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شلیک به اهداف دریایی متحرک توسط جنگنده های 
فانتوم در رزمایش ذوالفقار

س�خنگوی رزمای�ش ذوالفق�ار ۱۴۰۰ ارت�ش از انه�دام اه�داف س�طحی توس�ط 
جنگنده بمب افکن های F -۴ نیروی هوایی ارتش در این رزمایش خبر داد.

به گزارش ایرنا از س��تاد تبلیغات رزمایش، امیر دریادار سید محمود موسوی اظهار کرد: در 
نخستین روز از مرحله اصلی رزمایش مشترک ذوالفقار ۱۴۰۰ ارتش، جنگنده بمب افکن های 
F -۴ نیروی هوایی ارتش پس از انجام پرواز برد بلند از پایگاه های خود به سمت منطقه عمومی 
رزمایش و انجام عملیات سوختگیری هوایی از هواپیمای تانکر، با استفاده از موشک های بهینه 
شده و نسل جدید هوا به  سطح بهینه شده اهداف سطحی خود را در منطقه عمومی رزمایش 

منهدم کردند.
س��خنگوی رزمایش مشترک ذوالفقار ۱۴۰۰ ارتش افزود: استفاده از موشک های ضدکشتی 
به روز شده هوا به سطح در این مرحله از رزمایش و همچنین اجرای عملیات توسط خلبانان 
ج��وان نیروی هوایی ارتش از جمله نقاط قوت این مرحله از رزمایش بود. همچنین در بخش 
دیگری از رزمایش، جنگنده های F -۴ نهاجا با هدف پش��تیبانی از یگان های سطحی نیروی 
دریایی ارتش )Splash target(، شلیک به اهداف متحرک دریایی را با موفقیت تمرین 

کردند.
دری��ادار موس��وی با بیان اینکه پرواز شناس��ایی جنگن��ده میراژ در ارتف��اع پایین از دیگر 
عملیات های اجرا شده در این بخش از رزمایش بود که با مهارت خلبان این جنگنده اجرا شد، 
عنوان کرد: جنگنده های F -۴ نیروی هوایی ارتش به منظور پش��تیبانی از نیروهای زمینی و 
دریایی ارتش با تیراندازی و اس��تفاده از بمب ه��ای ۲۵۰ پوندی، مناطق در تصرف یگان های 

حمله ور در نقش دشمن را مورد هدف قرار دادند.

نماینده مجلس: 

توزیع نامناسب بودجه از کسری بودجه بدتر است
نماینده مردم زابل و زهک با بیان اینکه توزیع نامناسب بودجه و امکانات به مراتب 
بدتر از کس�ری بودجه اس�ت، گفت: عملکرد بودجه به گونه ای است که روز به روز 

فاصله قشر برخوردار و کم برخوردار بیشتر می شود.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، حبیب الله دهمرده در نطق میان دستور جلسه علنی در 
مجلس ش��ورای اسلامی،خواستار اتخاذ تدابیر از س��وی دولت برای مقابله با گرانی و بیکاری 
ش��د و با تاکید بر لزوم برخورد جدی با مفس��دان دانه درشت گفت: توزیع نامناسب بودجه و 
امکانات به مراتب بدتر از کسری بودجه است. عملکرد به گونه ای است که روز به روز فاصله 

قشر برخوردار و کم برخوردار بیشتر می شود و کشور به شدت گران اداره می  شود.
نماین��ده مردم زابل و زهک با تاکید برلزوم تس��ریع رتبه بن��دی معلمان اظهار کرد: اعمال 
مدرک مجدد برای معلمان پیش دبستانی، خرید خدمتی ها، نهضتی ها و غیرانتفاعی ها تدبیر 

جدی می خواهد. 
 عضو مجمع نمایندگان اس��تان سیستان و بلوچستان در مجلس یازدهم ضمن قدردانی از 
رییس جمهوری و هیات دولت برای س��فر به اس��تان سیستان و بلوچستان  گفت برای دادن 
قدری امید و کم ش��دن کوچ جمعیت و جلوگیری از تخلیه تنگه احد خواهشمند است طبق 

قول های داده شده اقدام شود. 
نماینده مردم زابل و زهک در ادامه خواس��تار توس��عه چاه های ژرف، انتقال آب از دریای 
عمان، جلوگیری از تبخیر و رس��وب گذاری ، دیپلماس��ی فعال ب��رای تامین حقابه رودخانه 

هیرمند شد.
 دهم��رده، توس��عه و تکمیل نیروگاه مینه نادر، کمک به توس��عه زیرس��اخت های آموزش 
کش��وری طبق سند بالادستی، تامین تجهیزات مورد نیاز دانش آموزان از قبیل تبلت و تلفن 
همراه، تامین تجهیزات بیمارس��تانی و پزش��ک متخصص در  بیمارستان های سیستان را از 

جمله اقدامات مورد نیاز در استان عنوان کرد.
وی خواس��تار اجرای کامل کریدور محور ش��رق، تس��ریع در تکمیل راه اهن زابل-زاهدان، 
بخش��ودگی و تقس��یط وام های کش��اورزی، پرداخت خسارات ناش��ی از خشکسالی، افزایش 
س��همیه آرد، تس��ریع در بهره برداری از معادن مس و طلا، تسریع در راه اندازی منطقه آزاد 
زابل و بازارچه های مرزی و احیای مجدد بازارچه های سیستان، تسریع در تکمیل زیرساخت 
های گردش��گری طبق تفاهم نامه های قبلی را از دیگر برنامه  و اقدامات مورد نیاز در استان 
ذکر کرد. عضو مجمع نمایندگان سیس��تان و بلوچستان در ادامه خواستار تسریع در تکمیل 
گازرس��انی سیستان، ایجاد پارک بانوان سیس��تان، احداث میادین ورزشی و پروژه های نیمه 
تمام، رسیدگی به مشکلات عشایر، ساماندهی حاشیه نشینی و افزایش پروازهای زابل، تکمیل 

پل های نیمه تمام و تکمیل راه های روستایی استان شد.
وی با یادآوری فرارس��یدن فص��ل بودجه اظهار کرد: علی رغم اینکه نظام س��رمایه گذاری 
زیادی در اس��تان انجام داده اس��ت اما عقب ماندگی  تاریخی از یک طرف و گستردگی فوق 
العاده استان و همسایه بودن با کشورهای دیگر می طلبد یک بار برای همیشه در توزیع بودجه 

مراعات شود. 
دهمرده اظهار داشت: زمانی که استان های دیگر با دلار ٧ هزارتومانی زیرساخت های خود را 
می ساختند در آن منطقه هزاران گرفتاری بود و امروز هم روز به روز فاصله این نقاط تا نقاط 

برخوردار بیشتر می شود که جبران آن یک حرکت انقلابی می طلبد.

س�خنگوی وزارت امور خارج�ه با محکوم 
کردن سوءقصد به نخست وزیر عراق، گفت: 
این گونه حوادث در راستای منافع طرف هایی 
است که به ثبات، امنیت، استقلال و تمامیت 
ارضی عراق تعرض کرده و در پی دستیابی به 

اهداف شوم منطقه ای خود بوده اند.
به گزارش ایرنا از از اداره کل اطلاع رسانی و امور 
سخنگویی وزارت امور خارجه، سعید خطیب زاده 
با محکوم کردن س��وءقصد به نخست وزیر عراق، 
بر موضع ثابت و مس��تمر جمهوری اسلامی ایران 
در حمای��ت از ثب��ات، امنی��ت و  آرامش در عراق 

تاکید کرد.
س��خنگوی وزارت ام��ور خارجه با درخواس��ت 
هوش��یاری هم��گان نس��بت ب��ه توطئه هایی که 
امنیت و پیش��رفت عراق را هدف قرار داده است، 
این گونه حوادث را در راس��تای منافع  طرف هایی 

دانست که در ۱۸ س��ال گذشته به ثبات، امنیت، 
اس��تقلال و تمامیت ارضی عراق تعرض کرده و با 
ایجاد گروه های تروریس��تی و فتنه انگیزی، در پی 
دستیابی به اهداف شوم منطقه ای خود بوده اند.   
خطیب زاده با خرس��ندی از س��لامتی مصطفی 
الکاظمی، ابراز امیدواری ک��رد که مردم، دولت و 
جریان های سیاس��ی عراق با اتحاد و همبستگی، 
موجب��ات  توس��عه و ش��کوفایی ع��راق را فراهم 

سازند.
به گزارش ایرنا، گروه رس��انه ای امنیتی عراق در 
بیانیه ای از س��وقصد به ج��ان مصطفی الکاظمی 
نخس��ت وزیر عراق خب��ر داد و اعلام کرد که این 
اقدام با حمله یک پهپاد بمب گذاری شده به محل 
اقامت وی در منطقه س��بز بغداد با شکست روبرو 
شده است. براساس این بیانیه، نخست وزیر عراق 

در این حمله پهپادی آسیبی ندیده است.

سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای 
اسلامی گفت: اعضای هیات علمی دانشگاه های 
عل�وم پزش�کی از س�ایر اقش�ار جامع�ه جدا 
نیس�تند و اگر قاعده ای ب�رای تنظیم حقوق و 
دس�تمزد کارکنان دول�ت قرار داده می ش�ود 
نباید انتظار داشت که گروه های مختلفی از آن 

استثنا شوند.
به گ��زارش ایرنا،  علی خضری��ان درخصوص نامه 
اخیر وزیر بهداشت به معاون رییس جمهوری مبنی 
بر مس��تثنی شدن اعضای هیات علمی دانشگاه های 
علوم پزشکی از سقف حقوق و مزایا و مالیات مندرج 
در قان��ون بودجه ۱۴۰۰ گف��ت: کارکنان و اعضای 
هیات علمی دانش��گاه های علوم پزشکی برای مردم 
هس��تند و کس��ی تلاش های آنان در دوران کرونا را 
فراموش نمی کند اما این مسائل توجیهی برای تغییر 
یا نقض قانون به نفع یک گروه یا قشر خاص نیست. 
سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس افزود: با توجه 
به مناب��ع محدود دولت، افزای��ش هزینه های دولت 
عاقلانه نیس��ت و نمی توان ب��رای راضی کردن یک 
گ��روه، هزینه ها را به گونه ای افزایش داد که تورم به 

همه مردم تحمیل شود.
خضری��ان تصری��ح ک��رد: اعض��ای هی��ات علمی 
دانش��گاه های علوم پزش��کی از س��ایر اقشار جامعه 
جدا نیس��تند و اگر قاعده ای ب��رای تنظیم حقوق و 
دس��تمزد کارکنان دولت قرار داده می ش��ود، نباید 
انتظار داش��ت که گروه های مختلفی از آن مستثنی 
ش��وند و تبعیض رخ دهد. اگ��ر این قبیل تبعیض ها 

قبلا هم رخ داده است نباید تکرار شود.
وی ادامه داد: هم اکنون دریافتی های اعضای هیات 
علمی دانشگاه های علوم پزشکی چند برابر دریافتی 
سایر کارکنان دولت است؛ در نتیجه افزایش دریافتی 

برای این افراد منطقی نیست.
نماینده م��ردم ته��ران در مجل��س یازدهم بیان 
ک��رد: در حال حاضر قانون تمام وقتی پزش��کان به 
صورت کامل اجرایی نمی شود و تعداد قابل توجهی 
از اعضای هیات علمی همزمان فعالیت های انتفاعی 
در بخش خصوص��ی و عمومی انجام می دهند که از 
آن جا هم درآمد کسب می کنند. براین اساس برخی 
ادعاها ک��ه در فضای عموم��ی در رابطه با وضعیت 
اقتصادی اعض��ای هیات علمی دانش��گاه های علوم 

پزشکی منتشر می شود، صحت ندارد.
خضریان اظهار کرد: این که در نامه وزیر بهداشت 
بیان می شود که اگر سقف ۱۵ برابر حداقل دستمزد 
افزایش نیابد، موجب خروج  پزش��کان از طرح تمام 
وقتی می ش��ود، نوعی تهدید اس��ت و این سخن از 
س��وی وزیر بهداش��ت که خود باید ناظ��ر بر اجرای 

قانون تمام وقتی پزشکان باشد، پذیرفته نیست.
وی تاکی��د ک��رد: در ح��ال حاضر اعض��ای هیات 
علمی دانش��گاه های علوم پزش��کی تا س��قف حدود 
۶۰ میلیون تومان می توانند دریافتی دولتی داش��ته 
باش��ند که رقم کمی نیس��ت؛ اما باز هم درخواست 
افزای��ش حق��وق و دس��تمزد می کنند ک��ه این در 
شرایطی که دیگر اقشار جامعه تحت فشار اقتصادی 

هستند، پذیرفته نیست.
عضو هیات رییس��ه کمیس��یون اصل ۹۰ مجلس 
خاطرنش��ان کرد: عدالت در پرداخت دس��تمزدهای 
کارکن��ان دولت بس��یار مهم اس��ت و نبای��د وقتی 
دول��ت ب��ا کمبود منابع مواجه اس��ت ب��ا این قبیل 
درخواست های غیرموجه، انتظارات بقیه کارکنان را 
بالا برد. این نماینده مجلس ش��ورای اسلامی گفت: 
اگر در جایی دسترس��ی مردم به پزش��ک مناس��ب 
نیس��ت راه��کار آن دادن حق��وق یا کاران��ه اضافه 
برای تش��ویق پزش��کان به ارائه خدمت نیست. زیرا 
ای��ن موضوع تقاضای القایی ب��ه وجود می آورد بلکه 
راهکار افزایش تعداد پزش��کان بومی و غیر بومی در 
مناطق با دسترسی پایین است. خضریان تاکید کرد: 
پرداخت مالیات باید به یک ارزش در کش��ور تبدیل 
ش��ود و اقش��ار مختلف به پرداخت مالی��ات افتخار 
کنند. متاس��فانه در ح��ال حاضر وضعی��ت اینگونه 
نیس��ت و اقشار پرنفوذ به دنبال گرفتن معافیت های 

مالیاتی غیرموجه هستند.

تح�ولات پس از برگزاری انتخابات پارلمانی 
در عراق و اعتراض گروهی از مردم این کشور 
به نتایج آن، به ویژه رخدادهای خونین جمعه 
گذش�ته در بغداد، موضوع حمل�ه پهپادی به 
منزل نخس�ت وزیر این کش�ور را مشکوک و 

قابل تامل بیشتری می کند.
به گزارش ایرن��ا از نورنیوز، دول��ت عراق بامداد 
یکش��نبه به وقت محلی با انتش��ار بیانیه ای اعلام 
کرد که محل س��کونت مصطفی الکاظمی نخست 
وزیر عراق ب��ا یک پهپاد بمب گذاری  ش��ده هدف 
سوء قصد قرار گرفته اما نخست وزیر آسیبی ندیده 
است. الکاظمی نیز به فاصله کوتاهی پس از انتشار 
این خبر در توییتی ضمن تاکید برس��لامتی خود 
همگان را به حفظ آرامش و خویش��تنداری دعوت 
کرد. تحولات پس از برگزاری انتخابات پارلمانی در 
عراق و اعتراض گروهی از مردم این کشور به نتایج 
آن، به ویژه رخدادهای خونین جمعه گذش��ته در 
بغداد از جمله موضوعاتی اس��ت که موضوع حمله 
پهپادی به منزل نخست وزیر این کشور را مشکوک 

و قابل تامل بیشتری می کند.
در این رابطه موارد ذیل قابل توجه است:

۱- هرگون��ه ناامن��ی و بی ثبات��ی در ع��راق ب��ه 
طور قطع با منافع جریان های سیاس��ی دلس��وز و 
گروه ه��ای مقاومت که برای ایج��اد امنیت در این 
کش��ور ده ها ش��هید و جانباز تقدی��م کرده اند، در 
تضاد اس��ت. ۲- معترضین به نتای��ج انتخابات در 
عراق که مدعی تقلب گس��ترده و سازمان یافته در 
انتخابات هس��تند تاکنون به صورت مسالمت آمیز 
درخواس��ت های خود را مطرح کرده اند اما با حمله 
نیروهای امنیتی و کش��ته و زخمی شدن گروهی 
از مردم در تظاهرات روز جمعه مش��خص ش��د که 

برخی حاضر به شنیدن اعتراض آرام مردم نیستند 
و به آن با گلوله پاسخ می دهند.

۳- در حالی که کمیته حقیقت یاب برای بررسی 
رخداده��ای خونین روز جمعه در بغداد تش��کیل 
ش��ده و در تلاش برای شناسایی آمرین و عاملین 
کش��تار معترضان اس��ت، رخداد حمله به اقامتگاه 
نخس��ت وزیر عراق به طور قطع موجب به حاشیه 
رفتن وقایع روز جمعه و نادیده انگاش��تن مطالبات 
معترضان به نتیجه انتخابات خواهد شد و نمی تواند 

منفعتی برای آنان به دنبال داشته باشد.
۴-واکن��ش س��ریع برخ��ی عناصر، رس��انه ها و 
گروه ه��ای غرب گرا ب��ه رخداد حمل��ه پهپادی به 
منزل الکاظمی و متهم سازی گروه های مقاومت به 
دست داش��تن در این اقدام، موضوع دیگری است 
که ابهامات این رخداد مشکوک را بیشتر می کند، 
ب��ه ویژه اینک��ه اظه��ارات و اظهارنظرهایی از این 
دس��ت در رس��انه های منطقه ای و بین المللی نیز 

بازتاب گسترده ای داشته است.
۵- در کنار موارد ذکر ش��ده عدم فعالیت پدافند 
آمریکای��ی C_Ram که در س��فارت این کش��ور 
در بغداد مس��تقر بوده و با کوچکترین تحرکی در 
آس��مان پایتخت عراق فعال شده و واکنش نشان 
می ده��د نیز از موضوعاتی اس��ت که ب��ه ابهامات 

موجود در این رخداد دامن می زند.
اگرچ��ه در روزه��ای آینده و با بررس��ی دقیق تر 
مس��تندات مرب��وط به رخ��داد حمل��ه پهپادی به 
منزل نخس��ت وزیر ع��راق، ابع��اد و زوایای پنهان 
آن مش��خص تر خواهد شد لیکن واقعیت غیر قابل 
انکاری که از هم اکنون می توان به آن اش��اره کرد 
این است که اش��غالگران عراق که بر اساس قانون 
مص��وب پارلم��ان ناگزی��ر به خروج از این کش��ور 
هس��تند همه ابزارهای سیاس��ی، امنیتی و نظامی 
خود را برای ناامن سازی و ایجاد بی ثباتی در عراق 
بس��یج کرده اند تا از این طری��ق بتوانند توجیهی 

برای خارج نشدن از این کشور دست و پا کنند.
هوش��یاری، درایت و توجه به ض��رورت حفظ و 
تقویت انس��جام سیاس��ی و ملی به وی��ژه ارتقای 
جایگاه و نقش آفرینی سازنده بیت شیعی مهمترین 
الزامی اس��ت که برای عبور از شرایط نگران کننده 

امروز در عراق ضروری است.

سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس:

افزایش سقف حقوق اعضای هیات علمی علوم پزشکی تبعیض آمیز است
 چرا موضوع حمله به منزل الکاظمی 

مشکوک است؟

ایران سوءقصد به نخست وزیر عراق را محکوم کرد

بیس�ت و س�ومین جلسه رس�می شورای 
ششم ش�هر تبریز به ریاست حجت الاسلام 
رس�ول برگی، اعضای ش�ورا و عباس رنجبر 
ش�هردار تبریز به صورت علن�ی در عمارت 

تاریخی ساعت برگزار گردید.
در جلس��ه ای��ن هفت��ه، دو عضو کمیس��یون 
مناقصات ش��هرداری تبریز مشخص شدند بدین 
ترتیب که داود طالب نژاد و یعقوب نامی با معرفی 
شهرداری تبریز و رای ۷ عضو شورای شهر تبریز 

به عنوان اعضای این کمیسیون انتخاب شدند.
از حواش��ی مربوط به این دستور جلسه، طرح 
موض��وع بازنشس��تگی داود طالب نژاد از س��وی 
رئیس ش��ورای ش��هر بود که علیرغم رد موضوع 
از سوی شهردار، مقرر گردید موضوع بازنشستگی 

طالب نژاد مجدداً مورد بررسی قرار گیرد.
  به غیر از دو عضو شورای شهر هیچ کس 

نفراتی به شهردار پیشنهاد نکرده است!
تهدی��د رئی��س ش��ورای پنجم ش��هر تبریز به 
افشای اسامی نهادهای بی توجه به مقوله سدمعبر 
در س��طح ش��هر تبریز از نکات قابل توجه جلسه 

این هفته بود.
رس��ول برگی در لا به لای مباحث مطرح شده 
درباره این معضل گفت: هر نهاد و سازمانی که به 
وظایف خود در قبال جمع آوری س��دمعبر و وانت  
باره��ا عمل نکند از طریق همین تریبون به مردم 

معرفی خواهد شد!
وی اضافه کرد: بعضاً نیروهای ش��هرداری اعلام 
می کنند که م��ا وانت  بارهای متخلف را توقیف و 
به پارکینگ هدایت می کنیم اما برخی از اعضای 
شورای شهر، تماس گرفته و خواستار رفع توقیف 

و چشم پوشی از تخلفات آنها می گردند!
برگ��ی تاکید کرد: همین الان اعلام می کنم که 
اگر بعد از این، چنین موردی را ش��اهد باشم نام 
عضو ش��ورا را نیز از طریق تریبون ش��ورای شهر 

اعلام خواهم کرد!
از دیگر نکات خبرساز جلسه این هفته شورای 
شهر، افشاگری شهردار تبریز در خصوص دخالت 
برخی از شورانش��ینان در ع��زل و نصب مدیران 

شهرداری بود.
البته ای��ن قضیه، موضوعی اس��ت ک��ه تقریباً 
همیشه مطرح بوده و این روزها نیز در رسانه ها و 
افکار عمومی، اسامی برخی از شورائیان که تلاش 
می کنن��د افراد و نفرات خود را به ش��هردار تبریز 

تحمیل کنند، رد و بدل می شود!
ش��هردار تبریز در پایان جلسه علنی این هفته 
ش��ورای ش��هر در جمع خبرنگاران با بیان اینکه 
"تاکن��ون به غیر از دو عضو ش��ورای ش��هر، هیچ 
کس نفراتی به ما پیش��نهاد نکرده اس��ت" به این 

سوال مهم پاسخ داد!
حال س��وال رس��انه ها می پرس��ند این دو عضو 
ش��ورای ش��هر چه کس��انی هس��تند و چرا باید 

مرتکب چنین تخلف آشکاری گردند!؟
  ش�هرداری تبری�ز ب�ه م�ادر خ�رج و 
خودپرداز بعضی از س�ازمان ها تبدیل شده 

است!
عضو شورای شهر تبریز گفت: شهرداری به عابر 
بانک برخی از نهادها و س��ازمان ها تبدیل ش��ده 
است زیرا ریال به ریال بودجه باید صرف امکانات 

عمومی شود.
روح الله رش��یدی ادام��ه داد: ۱۱ هزار و ۵۰۰ 
خانوار عضو معلول دارند که ۷ درصد عضو کمیته 
امداد هس��تند، ۴۵ درصد خانوارها فاقد هرگونه 
خودرو و ۲۲ درصد خانوارها جزو سه دهک پایین 
و ۱۶ درصد خانواره��ای تبریز گرفتار فقر قطعی 
هس��تند لذا تمام منابع ش��هری باید به س��مت 

ارتقای کیفی زندگی مردم حرکت کند.
وی اف��زود: باید برنامه های ما در کاهش درصد 
خانوارهای فقی��ر تبریز در یک س��ال  آتی، موثر 
باش��د برای همین منظور بحث حاشیه نشینی را 
نباید فراموش کنیم و اقدامات باید عملی ش��ود و 
نباید حاش��یه نشینی به قیمت تغییر زندگی یک 
خانواده فراموش شود لذا تحول در مسیر خدمت 

شهرداری نیاز به اصلاح نگرش دارد.
رش��یدی اضافه کرد: باید مش��خص ش��ود اثر 
مستقیم خزانه متمرکز در رفع حاشیه نشینی چه 
خواهد بود، در ریل گ��ذاری بودجه باید معطوف 
به مناطق حاشیه نش��ین باش��د؛ علاوه بر اصلاح 
س��اختار، ظرفیت های فراقانونی ش��هرداری برای 

رفع این مشکل به کار گرفته شود.
وی تاکید کرد: شهرداری تبریز به مادر خرج و 
خودپرداز بعضی از س��ازمان ها تبدیل شده است 
لذا باید دیدگاه های فعلی نس��بت به ش��هرداری 

عوض شود!
رشیدی با اش��اره به آلاینده هایی که در تبریز 
در حال اتفاق اس��ت اظهار کرد: سهم شهرداری 
از مح��ل ع��وارض آلایندگی واحده��ای صنعتی 

از جمله پتروش��یمی و پالایش��گاه باید مشخص 
گردد!

   برخی از اعضای ش�ورای قبلی و فعلی 

در رفع توقیف خودروهای س�دمعبر دخالت 
می کنند!

رئیس شورای شهر تبریز در تذکری خطاب به 

اعضای شورا، شهردار و پلیس راهور گفت: اگر هر 
نهاد و سازمانی در جمع آوری سدمعبر وانت بارها 
عمل نکند در تریبون شورا نامش را اعلام خواهم 
کرد و به م��ردم خواهم گفت که فلان س��ازمان 
کوتاهی می کند و به وظیفه خود عمل نمی کند!

حجت الاس��لام رس��ول برگی افزود: نیروهای 
ش��هرداری اعلام م��ی کنند که م��ا وانت بارهای 
متخلف را توقیق می کنیم ولی اعضای ش��ورای 
قبلی و فعلی با نهاده��ای مرتبط تماس گرفته و 

خودروها، رفع توقیف می شوند!  
وی خطاب به اعضای ش��ورا گفت: اگر بار دیگر 
شاهد چنین مسائلی باشیم نام اعضای شورا را در 

همین جلسه اعلام خواهم کرد!
برگی در واکنش به حذف نام ش��هید آش��تاب 
در خیاب��ان مارالان اضافه ک��رد: اگر محله ای به 
نام ش��هید باش��د و آن را حذف کنند آن فردی 
که نام ش��هید را حذف کند باید خودش س��ریعاً 

حذف شود!
وی خطاب به شهردار تبریز هم گفت: تابلوهای 
کوچه ش��هید آش��تاب را فوراً نصب کنید، اگر در 
این باره کوتاهی ش��ده باش��د ف��وراً تذکر دهید، 
کس��ی که نس��بت به این موضوع کوتاهی کرده 

است باید توبیخ گردد.
برگی همچنین به ش��هردار تبری��ز فرصت داد 
تا پایان هفته جاری، تابلوهای ش��هید آشتاب در 

مارالان با کیفیت مناسب نصب شود.
  کمب�ود نی�روی انس�انی متخص�ص در 
ایستگاه های آتش نشانی بازی با جان مردم 

است!
رئی��س کمیس��یون خدم��ات، محیط زیس��ت 
و فضای س��بز ش��ورای پنجم ش��هر تبریز با ارائه 
گزارشی از اقدامات این کمیسیون گفت: خدمات 
ش��هری قدمت��ی ب��الا دارد و ج��زو مهمترین و 

تاثیرگذارترین ارکان شهرداری است.
پرویز هادی ادامه داد: تعیین تکلیف طرح های 
مس��کوت از جمل��ه کارخانه زباله س��وز که مورد 
بحث ب��ود، جلس��اتی را در این رابط��ه با عوامل 

ذیربط گذاشته ایم تا موانع رفع شود.
وی با اش��اره به وضعیت تجهیزات ش��هرداری 
تبری��ز افزود: ماش��ین آلات و تجهی��زات یکی از 
مهمترین مسائلی است که متاسفانه ماشین آلات 

ما فرسوده و یا از رده خارج هستند.
هادی با اش��اره به موضوع س��اماندهی دس��ت 

فروش��ان اضافه کرد: س��اماندهی دستفروشان به 
یک معضل بزرگ تبدیل شده است لذا نمی توان 
آنها را جمع آوری نمود و تحمل کرد، حرف مغازه 
داران هم در این رابطه حق اس��ت، در این راستا 
در مناطق باید میادین و بازارچه های محلی می 

توان ساماندهی کنیم.
وی اظه��ار ک��رد: احداث بازارچ��ه های محلی 
در ش��ورای قبل عملیاتی نشده اس��ت، با رایزنی 
مناطق یک و دو قرار شده است در سه ماه آینده 

بازارچه های محلی ایجاد کنند.
هادی با اشاره به اینکه خدای نکرده اگر بحرانی 
در ش��هر صورت بگیرد، وضعیت اس��فناک است 
گفت: این موض��وع تدبیر همگان��ی را می طلبد 
زیرا س��اخت و س��ازهای غیرمجاز افزایش یافته 
و در نظر داریم جلس��ه ای با حضور کمیس��یون 
شهرس��ازی ترتی��ب دهیم تا این مس��ئله به جد 

پیگیری شود.
وی با ذکر این نکته که ۱۱ جلس��ه کمیس��یون 
تاکنون برگزار ش��ده اس��ت گفت: یکپارچه نمودن 
لباس فرم کارگران ش��هری، نب��ود لباس مامورین 
پیشگیری، ساخت و ساز های غیر مجاز از موضوعات 
مطرح شده بود لذا متاسفانه تاکنون نامه هایی که به 

شهرداری داده ایم جوابی نگرفته ایم!
ه��ادی تاکی��د ک��رد: کمب��ود نیروی انس��انی 
متخصص در ایستگاه های آتش نشانی خطرناک 
و بازی با جان مردم است، لذا استفاده از تجهیزات 
ایس��تگاه های آتش نشانی ترسناک است و صالح 
امانی یکی از این آتش نش��ان هاست که چند ماه 

است در کما به سر می برد!

رئیس کمیسیون 
خدمات و محیط 

زیست شورای پنجم 
شهر تبریز:

اگر بحرانی در شهر 
صورت بگیرد وضعیت، 
اسفناک می شود زیرا 

ساخت و سازهای 
 غیرمجاز افزایش

 یافته است!

تهدید رئیس شورا و افشای 
شهردار درباره مداخله گران!

»عصرآزادی« از اهم مباحث جلسه هفتگی شورای 
شهر تبریز گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

عباس رنجبر/ شهردار رسول برگی/ رئیس شورا


